

GENERAL AGREEMENT ON  
TARIFFS AND TRADE

ACTION  
RESTRICTED  
LIMITED B  
GATT/CP/ 51  
2 March 1950  
ORIGINAL: ENGLISH

CONTRACTING PARTIES

SCHEDULE XXII - DENMARK

Modification of two Items ex 8

The Governments of Norway and Denmark have agreed to the modification of the text of:

	<u>Rate of duty</u>
Item ex 8 Natrium siliciofluoratum, formalin, formaldehyde, nicotine, pyrethrum - in casks etc.	Free
ex 8 Ammoniumbicarbonate in casks, ammonia without water (in liquid form), spirit of sal-ammoniac, rennet, formic acid	Kr. 0.05 per kilo

to read:

Item ex 3 Natrium siliciofluoratum, formalin, formaldehyde, nico- tine, pyrethrum - in casks etc. ammonia without water (in liquid form)	Free
ex 8 Ammoniumbicarbonate in casks, rennet, formic acid.	Kr. 0.05 per kilo

As the Agreement between the two Governments which initially negotiated the concession involves a change in Schedule XXII, as authenticated in the Annecy Protocol of Terms of Accession, the following procedure is suggested to give effect to the changes:

Provided no objections to the modification are lodged with the Secretariat within fifteen days of the date of this notification, the text so modified will determine the obligation of the Danish Government in respect of Items ex 8 of its customs tariff as of the date on which the Danish Government becomes a contracting party.

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

ACTION

RESTRICTED

LL ITED B

GATT/CP/51

2 mars 1950

FRENCH

ORIGINAL: ANGLAIS

PARTIES CONTRACTANTES

LISTE XXII - DANEMARK

Modification des deux positions ex 8

Les Gouvernements de la Norvège et du Danemark sont convenus de modifier le texte de la position :

	<u>Droits</u>
Ex 8      Fluorure de silicium de sodium, formaline, formaldéhyde, nicotine, pyréthre en fûts, etc.	libres
Ex 8      Bicarbonate d'ammoniaque en fûts, ammo- niaque sans eau (sous forme liquide), dis- solution d'ammoniaque, présure, acide formique	Cr. 0.05 le kg.

de la façon suivante :

Position	Fluorure de silicium de sodium, formaline,	
ex 8	formaldéhyde, nicotine, pyréthre en fûts, etc, ammoniaque sans eau (sous forme liquide)	libres
Ex 8	Bicarbonate d'ammoniaque en fûts, présure, acide formique	Cr. 0.05 le kg.

Etant donné que l'accord conclu entre les deux Gouvernements qui ont négocié primitivement la concession entraîne une modification de la liste XXII, dont le texte authentique est reproduit dans le Protocole d'Annecy des conditions d'adhésion à l'Accord général, il pourrait être donné effet à cette modification selon la procédure suivante :

Si, dans un délai de quinze jours à partir de la date de la présente notification, le Secrétariat n'a pas reçu d'objection contre la modification en question, les obligations du Gouvernement danois à l'égard des positions ex 8 de son tarif douanier seront régies par le texte ainsi modifié à partir de la date à laquelle le Gouvernement danois deviendra partie contractante.